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Basketbal

Vyoralová po důležité výhře nad Benátkami: USK ještě zesílí
Tereza Vyoralová ocenila po výhře v Evropské lize nad Benátkami týmový i osobní výkon. Vítězství 100:85, k němuž pomohla 16 body, označila za důležité.
Vedle toho, že si Pražanky zajistily postup z druhého místa skupiny D, přenesou si do další fáze nadějnou bilanci dvou výher a dvou porážek....
sport.ceskatelevize.cz | 28.11.2024 | URL

Kanoistika - slalom

Přindiš, Paulová a Rushton! Komise sportovců ČOV vítá nové tváře
...světa ve vodním slalomu, šestá z olympijských her v Pekingu 2022 nebo trojnásobná účastnice olympijských her v plavání aneb kajakář Vít Přindiš, curlerka
Zuzana Paulová a plavkyně Simona Rushton (Baumrtová) jsou nově členy Komise sportovců Českého olympijského výboru. „S volbou bych byla...
olympijskytym.cz | 29.11.2024 | URL

Krasobruslení

Taschlerovi se těší na Vánoce i olympiádu
...– Talentovaný brněnský taneční pár se velmi intenzivně připravuje v Itálii na nadcházející mistrovství České republiky. Cílem sourozenců Taschlerových je
nejen úspěch na domácí scéně, ale i kvalifikace na světový šampionát a olympijské hry. Tréninkové podmínky v Itálii jim poskytují ideální zázemí...
Brněnský deník | 29.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (jas) | N1

Golf

To nejlepší na závěr. Kousková ve finále Open de Espaňa upsala dvě rány, titul pro Cigandu
Sára Kousková alespoň ve finálovém kole zahrála pod parem hřiště, na turnaji Open de Espaňa Femenino ale končí v poli poražených. Stejně tak Tereza
Melecká, které se nevydařil závěr posledního kola. Z titulu se raduje domácí Carlota Ciganda. Kousková vstupovala do turnaje jako sedmnáctá hráčka v...
golfdigest.cz | 01.12.2024 | URL

Tenis

Anketa Sportovec roku zná finalisty
...letos podílejí na skladbě deseti finalistů v české anketě Sportovec roku. Trojnásobné zastoupení mají tenis (Barbora Krejčíková, Tomáš Macháč, Kateřina
Siniaková) a hokej (Roman Červenka, Lukáš Dostál, David Pastrňák), dvě jména dodaly atletika (Nikola Ogrodníková, Jakub Vadlejch) a kanoistika...
Mladá fronta DNES | 30.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (iDNES.cz) | N1

Češi na žebříčcích: Bejlek poskočila o 24 míst, zlepšení hlásí i Šalková s Gengelem
...přidal po zisku sedmého letošního titulu Marek Gengel (286.).

Žebříček WTA k 2. 12. 2024 
10. BARBORA KREJČÍKOVÁ 3214 
22. KAROLÍNA MUCHOVÁ 1971 
26. LINDA NOSKOVÁ 1913 
39. MARKÉTA VONDROUŠOVÁ 1363 
41. KAROLÍNA PLÍŠKOVÁ 1265 
45. MARIE BOUZKOVÁ 1178 
...
tenisovysvet.cz | 02.12.2024 | autor: Filip Lefenda | URL
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Tereza Vyoralová ocenila po výhře v Evropské lize nad Benátkami týmový i osobní výkon. Vítězství 100:85, k němuž pomohla 16 body, označila za důležité.
Vedle toho, že si Pražanky zajistily postup z druhého místa skupiny D, přenesou si do další fáze nadějnou bilanci dvou výher a dvou porážek. Třicetiletá
rozehrávačka v rozhovoru s novináři věřila, že v ní bude USK ještě silnější.
"Je to důležité vítězství a těším se, co bude dál. Benátky jdou do další fáze s námi a ty zápasy s nimi se počítají. O to to bylo důležitější. Vůbec jsme nemohly
koukat, jestli můžeme vyhrát, nebo prohrát, ale že se každá výhra počítá. Takový je klíč a tak jsme to braly," řekla Vyoralová.
Obhájkyně bronzu porazily italské soupeřky podruhé v sezoně a navázaly na říjnové vítězství 86:66. Pomohlo jim také 11 tříbodových košů. "Je to velká pomoc,
abychom nemusely všechno dávat zpod koše. Když se takhle zapojí všechny hráčky, je to jednodušší. Sto bodů je super i pro fanoušky," uvedla Vyoralová.
Rodačka z Weissenfelsu byla v zápase jednou z klíčových opor. Zaznamenala 16 bodů, trefila čtyři z pěti tříbodových pokusů. "Ne že bych se v sezoně trápila, ale
myslím, že to zatím nebylo ono. Jsem ráda, že to padlo," podotkla Vyoralová. "Měla jsem spoustu ztrát, ale jsem ráda, že jsem to tímhle vykompenzovala,"
doplnila Vyoralová.
Přesto věří, že má tým na čem pracovat. Narážela na nepovedenou druhou polovinu druhé čtvrtiny, ve které Pražanky vedly už o 18 bodů, ale do poločasové
přestávky šly jen s pětibodovým náskokem.
"To by se nemělo stávat, protože s lepšími soupeři by nás to mohlo stát zápas. Když už si vybudujeme nějaký náskok, tak bychom v tom měly pokračovat a, s
prominutím, ty soupeře dodělat. Nějaké rezervy tam ještě jsou, ale celkově si myslím, že jsme odehrály super utkání," řekla Vyoralová.
V nadstavbové šestičlenné skupině F se české mistryně utkají s Fenerbahce Istanbul, Zaragozou a Polkowicemi. Podle Vyoralové bude ale USK postupně silnější.
Do týmu se například vrátila australská pivotka Ezi Magbegorová.
"Ezi je tu jen chviličku a ty její výkony budou stoupat. I naše rotace bude větší. Pro Ezi to bude jednodušší, že tu už vloni byla a nebude mít s aklimatizací žádný
problém," uvedla Vyoralová.

Kanoistika - slalom

Přindiš, Paulová a Rushton! Komise sportovců ČOV vítá nové tváře
olympijskytym.cz | 29.11.2024 | URL

Mistr světa ve vodním slalomu, šestá z olympijských her v Pekingu 2022 nebo trojnásobná účastnice olympijských her v plavání aneb kajakář Vít Přindiš,
curlerka Zuzana Paulová a plavkyně Simona Rushton (Baumrtová) jsou nově členy Komise sportovců Českého olympijského výboru.

„S volbou bych byla spokojená, ať by dopadla jakkoliv. Tohle je vůle sportovců. Vítka Přindiše znám zatím víc než holky, ale těším se na spolupráci se všemi,“
říká Nikol Kučerová, předsedkyně Komise sportovců a někdejší skicrossařka. „Jediné očekávání, které od nich mám, je, aby byli aktivní. Mám ráda, když se
zapojují do věcí, které se právě dějí. Věřím taky, že společně budeme parta, která je schopná se rozhodnout a dělat věci, které dávají smysl.“ 
Chuť více se angažovat ve sportovním prostředí si s sebou přináší vodní slalomář Přindiš . „Je to jeden z důvodů, proč jsem se rozhodl kandidovat. Celý život se
ve sportu pohybuji a teď se chci pokusit pomoct dalším sportovcům na cestě za jejich sny,“ vysvětlil mistr světa z roku 2022. „Také se rád naučím nové věci, což
přesně doufám, že mi práce v komisi přinese.“ 
Curlerka Paulová , která na olympijských hrách v Pekingu 2022 vybojovala se svým manželem Tomášem šesté místo v mixu, je poctěna přízní sportovců, kteří ji
do komise zvolili. „Moc se těším na rozšíření obzorů, které účast v komisi nabízí a doufám, že se mi podaří být jejím aktivním a užitečným členem,“ věří. „V
komisi chci být převážně hlasem méně zavedených sportů a disciplín, protože vím, že sportovci z těchto odvětví můžou řešit zcela jiné problémy než sportovci ze
zavedených sportů.“ 
Simona Rusthon by ráda napomohla vylepšit podmínky českých sportovců. „Pomoct co nejvíce rozvíjet sport, a to nejen na nejvyšších, profesionálních místech,
ale dát možnost sportovat většině. Jsem předsedkyní komise sportovců ČSPS, proto vím, že je nesmírně důležité řešit poznatky sportovců, aby se sport mohl
posouvat dopředu,“ vysvětluje bývalá plavkyně. 
„Ráda bych se také více zapojila do projektu Duální kariéra, protože to je velmi důležité téma - umět se rozloučit se sportem a současně být schopen najít si
zaměstnání, které by již bývalé sportovce naplňovalo,“ doplňuje. „Přála bych si, aby naše poznatky a názory byly vyššími místy vyslyšeny a následně
zrealizovány. Věřím, že i jen pouhá zmínka bude vést alespoň k zamyšlení se nad problémem.“ 
Komise sportovců se aktivně podílí na chodu Českého olympijského výboru prostřednictvím svých zástupců v Plénu ČOV a Výkonném výboru ČOV. Reprezentuje
a podporuje sportovce, snaží se chránit jejich práva a oprávněné zájmy v rámci ČOV. Působí například také jako prostředník pro sdílení informací a obousměrné
komunikace mezi sportovci a vedením ČOV či zastává poradní roli v otázkách potřeb sportovců během konání olympijských, Světových nebo Evropských her. 
Dále se spoluprací s ombudsmanem ČOV podílí na prevenci a řešení negativní jevů ve sportu – šikany či zneužívání. Spolupracuje s programem Duální kariéry ,
jehož součástí je také studium Sportovní diplomacie . Členové svou účastí na mezinárodních fórech komisí sportovců zastupují české sportovce i v zahraničí.
Komise ještě organizuje předávání Ceny Jiřího Stanislava Gutha-Jarkovského a jiné akce pro sportovce. Usiluje o vytvoření komunity sportovců, jejich spolupráci
a vzájemnou inspiraci. 
líbil se ti článek? 

Krasobruslení

Taschlerovi se těší na Vánoce i olympiádu
Brněnský deník | 29.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (jas) | N1

Praha – Talentovaný brněnský taneční pár se velmi intenzivně připravuje v Itálii na nadcházející mistrovství České republiky. Cílem sourozenců Taschlerových
je nejen úspěch na domácí scéně, ale i kvalifikace na světový šampionát a olympijské hry. Tréninkové podmínky v Itálii jim poskytují ideální zázemí pro
zdokonalování techniky a přípravu na mezinárodní soutěže. 
Právě teď se sourozenci Taschlerovi, kteří tvoří český reprezentační taneční pár, ipřipravují v Itálii na mistrovství České republiky. 
Společný šampionát Česka, Slovenska, Maďarska a Polska se uskuteční v Polsku od 12. do 14. prosince. Talentovaní sportovci žijí už několik let v Itálii. Tam mají
k dispozici všechno, co potřebují. 
„Trénujeme od rána do tří odpoledne. Podmínky tady máme skvělé, máme tady výborné trenéry,“ rozhlíží se po zimním stadionu, posilovně a tělocvičně Natálie. 
Dlouhodobější plány přibližuje Filip. „Určitě je to kvalifikace na olympiádu,“ říká okamžitě a bez zaváhání. „Tento rok se na to ale úplně neupínáme. Doufáme, že
se budeme kvalifikovat už na mistrovství světa. 

“ TOP DESÍTKA 

Světový šampionát se uskuteční v březnu v Bostonu. „Klíč je určitě zůstat v top ten, a probojovat se zase do top ten, jako jsme se probojovali v roce 2023 v
Japonsku. Totéž bychom chtěli dosáhnout i na olympijských hrách v dalším roce.“ 

Do Česka se dostanou málokdy. Domů je to sice táhne, ale tréninkový program je nesmírně náročný. „Podíváme se domů za sezonu většinou dvakrát,
maximálně třikrát,“ říká Natálka. „Mimo sezonu, která končí v březnu, se samozřejmě snažíme otočit do Česka častěji, ale ne vždy nám to vyjde. Když jsme
doma, obíháme doktory, snažíme se trávit hodně času s mamkou, s kamarády. “ Co na to Filip? „Těšíme se na Vánoce a budeme pracovat dál.“

Golf

To nejlepší na závěr. Kousková ve finále Open de Espaňa upsala dvě rány, titul pro Cigandu
golfdigest.cz | 01.12.2024 | URL

Sára Kousková alespoň ve finálovém kole zahrála pod parem hřiště, na turnaji Open de Espaňa Femenino ale končí v poli poražených. Stejně tak Tereza
Melecká, které se nevydařil závěr posledního kola. Z titulu se raduje domácí Carlota Ciganda.

Kousková vstupovala do turnaje jako sedmnáctá hráčka v celkovém pořadí Order of Merit. V prvním kole zahrála ránu nad par, výrazně se jí ale nevydařila další
dvě kola, ve kterých poztrácela pět ran. 
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Dnes na hřišti Real Guadalhorce Club de Golf zahrála čtyři birdie a jen dvakrát chybovala, posunula se tak alespoň na dělenou třiašedesátou pozici. Celkové
umístění nicméně nevylepšila a v pořadí jí patří devatenácté místo. 
Tereza Melecká taktéž začala finále skvěle, na první devítce hrála bezchybně a dvakrát zaskórovala. Na bogey z tříparové dvojky odpověděla zásahem na
pětiparové čtyřce, jenž závěr Melecké vůbec nevyšel. 
Na posledních třech jamkách z toho byly tři bogey a s celkovým výsledkem +12 dělí dvaasedmdesátou pozici. V celkovém pořadí obsadila 81. příčku. Dodejme,
že jednačtyřicátá skončila Jana Melichová, Klára Davidson Spilková zůstala na 96. místě. 

Tenis

Anketa Sportovec roku zná finalisty
Mladá fronta DNES | 30.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (iDNES.cz) | N1

Sport
Jen čtyři sporty se letos podílejí na skladbě deseti finalistů v české anketě Sportovec roku. Trojnásobné zastoupení mají tenis (Barbora Krejčíková, Tomáš
Macháč, Kateřina Siniaková) a hokej (Roman Červenka, Lukáš Dostál, David Pastrňák), dvě jména dodaly atletika (Nikola Ogrodníková, Jakub Vadlejch) a
kanoistika (Josef Dostál, Martin Fuksa). Nejlepším kolektivem se stanou hokejoví mistři světa, bronzový olympijský tým kordistů nebo fotbalová Sparta. Vyhlášení
se koná 19. prosince.

Češi na žebříčcích: Bejlek poskočila o 24 míst, zlepšení hlásí i Šalková s Gengelem
tenisovysvet.cz | 02.12.2024 | autor: Filip Lefenda | URL

Po chilské Colině dokráčela Sára Bejlek do turnajového semifinále rovněž na další stopětadvacítce v argentinském Buenos Aires. V novém vydání žebříčku WTA si
díky tomu osmnáctiletá Češka polepšila o 24 pozic na 160. místo. Dvě semifinále zaznamenala v minulých dvou týdnech rovněž Dominika Šalková, a sice na
podnicích ITF v Trnavě. Také ona si v pondělí polepšila, konkrétně o devět příček na 166. pozici. Čtrnáct míst k dobru přidal po zisku sedmého letošního titulu
Marek Gengel (286.).

Žebříček WTA k 2. 12. 2024 
10. BARBORA KREJČÍKOVÁ 3214 
22. KAROLÍNA MUCHOVÁ 1971 
26. LINDA NOSKOVÁ 1913 
39. MARKÉTA VONDROUŠOVÁ 1363 
41. KAROLÍNA PLÍŠKOVÁ 1265 
45. MARIE BOUZKOVÁ 1178 
46. KATEŘINA SINIAKOVÁ 1177 
160. (+24) SÁRA BEJLEK 441 
166. (+9) DOMINIKA ŠALKOVÁ 431 
177. (+5) BRENDA FRUHVIRTOVÁ 397 
188. (+3) BARBORA PALICOVÁ 370 
205. (+3) LINDA FRUHVIRTOVÁ 351 
232. (–4) GABRIELA KNUTSONOVÁ 308 
241. (–1) TEREZA VALENTOVÁ 296 
257. (–3) JULIE ŠTRUPLOVÁ 270 
324. (+4) LAURA SAMSON 195 
326. (+4) DARJA VIĎMANOVÁ 195 
331. (+4) TEREZA MARTINCOVÁ 190 
357. (–12) ANETA KUČMOVÁ 174 
425. (–2) JESIKA MALEČKOVÁ 135 
487. (+2) NIKOLA BARTŮŇKOVÁ 105 
Podrobnější singlový žebříček WTA naleznete ZDE. 
Češky na žebříčku čtyřhry 
1. KATEŘINA SINIAKOVÁ 9530 
29. BARBORA KREJČÍKOVÁ 2727 
49. MARIE BOUZKOVÁ 1837 
65. LINDA NOSKOVÁ 1350 
79. ANNA SISKOVÁ 1108 
93. (–1) MIRIAM ŠKOCH 919 
97. (+7) ANASTASIA DETIUC 806 
151. (–4) JESIKA MALEČKOVÁ 534 
152. (+4) MARKÉTA VONDROUŠOVÁ 531 
220. (+25) ANETA KUČMOVÁ 361 
222. (+19) DOMINIKA ŠALKOVÁ 359 
243. (–21) JULIE ŠTRUPLOVÁ 326 
254. (–8) MICHAELA BAYERLOVÁ 312 
296. KAROLÍNA KUBÁŇOVÁ 264 
323. (–2) GABRIELA KNUTSONOVÁ 232 
330. (–1) DENISA HINDOVÁ 227 
339. (+21) ANETA LABOUTKOVÁ 220 
405. (+5) TEREZA VALENTOVÁ 172 
412. (+8) LUCIE ŠAFÁŘOVÁ 165 
468. (+7) IVANA ŠEBESTOVÁ 141 
Podrobnější deblový žebříček WTA naleznete 
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